
 

 

 
Møteprotokoll 

 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen 
Dato: 17.12.2024 
Tid: Kl. 09:00 – 15:30 

 
 

Faste medlemmer som møtte Parti 
Anne Grethe Tømte Ap 
Grete Irene Sjøli Ap 
Hans-Petter Trondrud Ap 
Roger Johansen Ap 
Rune Tranum Ap 
Ståle Kjone Ap 
Tone Rønoldtangen Ap 
Torill Delbekk Arnesen Ap 
Wenche Blådammen Ap 
Anita Karin Bue FrP 
Liv Gustavsen FrP 
Tove Nyhus FrP 
Harald Johansen H 
Magne Løvaas H 
Markus Wiederstrøm H 
Mona Milde H 
Ole Johan Rustad Istad H 
Per Olin H 
Scott Nyhus Tveter H 
Hilde Marie Bergly KrF 
Jo Inge Buskenes MDG 
Siri Tronslien Lunder MDG 
Eli Anne Nyerrød Kvarme Sp 
Jan Stabbetorp Sp 
Maren Hansen Sp 
Tom Roterud Sp 
Ketil Rønneberg SV/R 
Terje Glamo Høitorp SV/R 
Geir Antonsen Uav 
Ole Andreas Sørli-Sidselssønn V 

 
Faste medlemmer som ikke møtte Parti Varamedlem  Parti 
Dag Fleming Olsen FrP Bente Engen FrP 
Jan Bråthen FrP Uno Henning Wahl FrP 
Karoline Aavik FrP Lill Solstad FrP 
Trond Aavik FrP Dag Donald Tveter FrP 
Sunniva Rasch Uav Torill Scharning Uav 
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Fra administrasjonen møtte: 
Caroline Salberg Rødfoss Kommunalsjef 
Jon Sverre Bråthen Kommunedirektør 
Marius Lorang Johannessen Økonomisjef 
Ingar Døhlen Ass. kommunedirektør 

 
 
 
 
Tove Nyhus 
Ordfører 
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Inhabile Sak Følgende varamedl. møtte 
Geir Antonsen 24/169 Bjørn Larshus, INP 

 
 
Repr. Siri Tronslien Lunder tiltrådte møtet etter avtale kl. 09:45. Det var derfor 34 
stemmeberettigede i behandling av sakene 24/162, 24/164 og 24/180. 
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Sakliste 
 

Sak nr. Sakstittel  
24/162 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

24/163 Godkjenning av protokoll 
 

24/164 Referatsaker 
 

24/165 Avklaring om omorganisering og nyvalg i Utvalg for teknikk, 
næring og miljø 

 

24/166 Fastsettelse av planprogram for kommunedelplan for 
naturmangfold 

 

24/167 Forslag til samarbeidsavtaler mellom Nes kommune og 
idrettsråd, friluftsråd og kulturråd  

 

24/168 Fritak fra politisk verv ut valgperioden 
 

24/169 Prinsipiell avklaring - godtgjøring som gruppeleder og 
protokollering av partitilhørighet 

 

24/170 Nes Ridesenter diverse avklaringer 
 

24/171 Prioritering av spillemiddelsøknader 2025 
 

24/172 Revidering av delegeringsreglementet  
 

24/173 Spørsmål til ordfører i kommunestyremøtet 12.11.2024 
 

24/174 Startlån - Forsøksordning der flere skal kunne eie egen bolig     
 

24/175 Status - Tiltak på byggesaksavdelingen 2024 
 

24/176 Status for vannforvaltningsarbeidet i vannområdene og Nes 
kommune - 2023 

 

24/177 Sykefravær 3. kvartal 2024 
 

24/178 Utnyttelse av kapasitet ved grunnskolene i Nes 
 

24/179 Utvidet bruk av avtaler om overdragelse av justeringsrett 
 

24/180 Økonomiplan 2025-2028 med budsjett for 2025 
 

24/181 Økonomiplan 2025-2028 med budsjett for 2025 - Esval Miljøpark 
KF 

 

24/182 Fastsettelse av styregodtgjørelse Esval Miljøpark KF  
 

24/183 Nes kommunes høringsinnspill til revidering av folkehelseloven 
 

24/184 Anmodning om bosetting av flyktninger i 2025 
 

24/185 Endelig uttreden fra kommunestyret og nyvalg av medlem i 
utvalg 

 

24/186 Nyvalg av varamedlem i kontrollutvalget etter endelig uttreden 
 

24/187 Valg av møtefullmektig 2025 - 2028 
 

24/188 Spørsmål til ordfører i kommunestyremøtet 17.12.2024 
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PS 24/162 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Innkalling og saksliste med foreslåtte endringer godkjennes. 
 
Behandling 
 
Ordfører foreslo endringer i rekkefølgen på sakslisten. Behandling av budsjett flyttes frem til etter 
sak 24/164 Referatsaker. 
Alle saker som omhandler spørsmål til ordfører samles slik at sak 24/173 flyttes ned til sak 24/188. 
Alle saker om fritak og valg samles slik at sak 24/165 og 24/168 flyttes ned og behandles før sak 
24/185. Sak 24/163 Protokoll er satt på ved en feil, og utgår. 
 
Det ble satt taletid på 5 minutter for gruppelederne under sak 24/180 økonomiplan 2028-2028 med 
budsjett 2025, ellers 3 minutter taletid. 
 
Votering: 
Innkalling og saksliste med foreslåtte endringer ble enstemmig vedtatt (34 stemmer) 
 
Møteleders forslag til vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
 
PS 24/163 Godkjenning av protokoll 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Behandling 
Saken er på sakslisten ved en feil og ble ikke behandlet 
 
PS 24/164 Referatsaker 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Referatsaker tas til orientering. 
  
 
Behandling 
 
Votering: 
Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt (34 stemmer) 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Referatsaker tas til orientering. 
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PS 24/165 Avklaring om omorganisering og nyvalg i Utvalg for teknikk, næring og miljø 
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
 
Faste medlemmer i utvalget: 
Magne Løvaas (H) som leder 
Lill Solstad (FrP) som nestleder 
Markus Wiederstrøm (H) 
Anne Limbach Teien (INP) 
Helge Johan Dyrnes Homb (V) 
Kari Kirkenær (KrF) 
Anne Grethe Tømte (AP) 
Haakon Vetle Solvik (AP) 
Terje Glamo Høitorp (SV/R) 
Johnny Derås (MDG) 
Maren Hansen (SP) – NY 
 
Varamedlemmer i utvalget: 
Jan Bråthen (FrP) 
Marius Christer Wold (H) 
Katrine Bolette Skogsletten (FrP) 
Linda Bredesen (H) 
Heidi Berg Smith (H) 
Ole Kristian Hansen (INP) 
Tom Fidje (V) - NY 
Odd Ingvar Hagen (KrF) 
Rune Tranum (AP) 
Tone Rønoldtangen (AP) 
Bjørn Thomas Hagen (AP) 
Kjersti Aanrud Dalen (AP) 
Ketil Rønneberg (SV/R) 
Silje Drengsrud (SV/R) 
Desiree Peke (SV/R) 
Irene Marie Hoel (MDG) 
Arne Gerhard Schneider (MDG) 
Tone Hansen (MDG) 
Jo Inge Buskenes (MDG) 
Anne Kristin Rolstad (MDG) 
Andrew McMillion (MDG) 
Line Skallerud Lunder (SP) 
Ole Einar Bakke (SP) 
 
Felles varaliste for FrP og H. 
 
Behandling 
Forslag til nye medlemmer, foreslått av Eli Anne Nyerrød Kvarme, Senterpartiet 
Som nytt medlem i teknikk, næring og miljø foreslås Maren Hansen, med vara Line Skallerud Lunder 
og Ole Einar Bakke.  
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Forslag til medlemmer og varamedlemmer i utvalg for teknikk, næring og miljø, foreslått av Harald 
Johansen, Høyre på vegne av samtlige partier. 
 
Følgende foreslås som faste medlemmer i utvalget: 
Magne Løvaas (H) som leder 
Lill Solstad (FrP) som nestleder 
Markus Wiederstrøm (H) 
Anne Limbach Teien (INP) 
Helge Johan Dyrnes Homb (V) 
Kari Kirkenær (KrF) 
Anne Grethe Tømte (AP) 
Haakon Vetle Solvik (AP) 
Terje Glamo Høitorp (SV/R) 
Johnny Derås (MDG) 
Maren Hansen (SP) – NY 
 
Følgende foreslås som varamedlemmer i utvalget: 
Jan Bråthen (FrP) 
Marius Christer Wold (H) 
Katrine Bolette Skogsletten (FrP) 
Linda Bredesen (H) 
Heidi Berg Smith (H) 
Ole Kristian Hansen (INP) 
Tom Fidje (V) - NY 
Odd Ingvar Hagen (KrF) 
Rune Tranum (AP) 
Tone Rønoldtangen (AP) 
Bjørn Thomas Hagen (AP) 
Kjersti Aanrud Dalen (AP) 
Ketil Rønneberg (SV/R) 
Silje Drengsrud (SV/R) 
Desiree Peke (SV/R) 
Irene Marie Hoel (MDG) 
Arne Gerhard Schneider (MDG) 
Tone Hansen (MDG) 
Jo Inge Buskenes (MDG) 
Anne Kristin Rolstad (MDG) 
Andrew McMillion (MDG) 
Line Skallerud Lunder (SP) 
Ole Einar Bakke (SP) 
 
Felles varaliste for FrP og H. 
 
For fremtidige lignende situasjoner er administrasjonen bedt om å sjekke opp hva som er fast 
forvaltningspraksis og om det er valgkomiteen som skal fremme slik opprettelse av nytt utvalg. 
 
Senterpartiet trakk sitt forslag, dette er innlemmet i fellesforslaget fremmet av varaordfører Harald 
Johansen 
 
Votering: 
Fellesforslaget fremmet av varaordfører enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
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Kommunedirektørens innstilling: 
Kommunedirektøren gir ikke innstilling i saken.  
Kommunestyret avgjør om det skal foreta endring i Utvalg for teknikk, næring og miljø. 
Dersom kommunestyret vedtar å foreta endring i henhold til kommuneloven § 5-7 femte ledd, 
foretas nyvalg.  
Forslag til medlemmer fremmes til kommunestyret enten gjennom avtalevalg eller forholdsvalg.   
 
 
PS 24/166 Fastsettelse av planprogram for kommunedelplan for naturmangfold 
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Planprogram for kommunedelplan for naturmangfold vedtas med foreslåtte endringer.  
Rekruttering av rådgiver for å ivareta arbeidet med naturmangfold iverksettes. 
Inkludere naturskog/gammel skog inn i kommunedelplan for naturmangfold med fokus på å 
kartlegge utbredelse i Nes. 
 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Ungdomsrådet - 28.11.2024 - sak 24/72 
Rådets enstemmige vedtak: 
Ungdomsrådet støtter kommunedirektørens innstilling. 
  
Vedtak som innstilling fra Utvalg for teknikk, næring og miljø - 03.12.2024 - sak 24/116 
Utvalgets innstilling: 
Planprogram for kommunedelplan for naturmangfold vedtas med foreslåtte endringer.  
Rekruttering av rådgiver for å ivareta arbeidet med naturmangfold iverksettes. 
Inkludere naturskog/gammel skog inn i kommunedelplan for naturmangfold med fokus på å 
kartlegge utbredelse i Nes. 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/176 
Formannskapets enstemmige vedtak: 
Planprogram for kommunedelplan for naturmangfold vedtas med foreslåtte endringer.  
Rekruttering av rådgiver for å ivareta arbeidet med naturmangfold iverksettes. 
Inkludere naturskog/gammel skog inn i kommunedelplan for naturmangfold med fokus på å 
kartlegge utbredelse i Nes. 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Planprogram for kommunedelplan for naturmangfold vedtas med foreslåtte endringer.  
Rekruttering av rådgiver for å ivareta arbeidet med naturmangfold iverksettes. 
 
  



 

Side 9 av 46 
 

PS 24/167 Forslag til samarbeidsavtaler mellom Nes kommune og idrettsråd, friluftsråd og 
kulturråd  
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 

a) Samarbeidsavtalene vedtas og gjøres gjeldende fra 1. januar 2025 
b) Samarbeidsavtalene signeres av ordfører og leder av rådene.  
c) Samarbeidsavtalene revideres hvert fjerde år og kommunen har ansvar for denne 

revisjonen.  
Revisjonen skjer fortrinnsvis innen første år etter kommunevalg.  

 
Behandling 
 
Votering: 
Innstilling fra utvalg for helse, oppvekst og kultur ble enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/85 
Utvalgets enstemmige vedtak: 

a) Samarbeidsavtalene vedtas og gjøres gjeldende fra 1. januar 2025 
b) Samarbeidsavtalene signeres av ordfører og leder av rådene.  
c) Samarbeidsavtalene revideres hvert fjerde år og kommunen har ansvar for denne revisjonen. 

Revisjonen skjer fortrinnsvis innen første år etter kommunevalg.  
 

Kommunedirektørens innstilling: 
a) Samarbeidsavtalene vedtas og gjøres gjeldende fra 1. januar 2025 
b) Samarbeidsavtalene signeres av ordfører og leder av rådene.  
c) Samarbeidsavtalene revideres hvert fjerde år og kommunen har ansvar for denne revisjonen. 

Revisjonen skjer fortrinnsvis innen første år etter kommunevalg.  
 
 
PS 24/168 Fritak fra politisk verv ut valgperioden 
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Repr. Nina Hovland innvilges fritak fra politiske verv ut valgperioden. Repr. Scott Tveter (H) fortsetter 
som fast medlem i kommunestyret ut valgperioden.  
 
Behandling 
Søknad om fritak, foreslått av Harald Johansen, Høyre,  
Fritak innvilges 
 
Votering: 
Forslag fremmet av varaordfører Harald Johansen ble enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Kommunedirektøren innstiller ikke i saker om fritak fra politisk verv.  
  
Scott Tveter (H) fortsetter som fast medlem i kommunestyret dersom Nina Hovland innvilges fritak 
og gjør dette for den perioden fritak innvilges for.  
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PS 24/169 Prinsipiell avklaring - godtgjøring som gruppeleder og protokollering av 
partitilhørighet 
 
 

Inhabile Følgende varamedl. møtte Merknad 
Geir Antonsen, Uav Bjørn Larshus, INP  

 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Protokollering av partitilhørighet: 
Folkevalgte som bryter ut av den gruppen de er valgt inn for omtales som “uavhengig” i resten av 
valgperioden. 
Godtgjøring som gruppeleder: 
Godtgjøring som gruppeleder reguleres av om gruppen har rett til partistøtte etter partiloven § 10. 
Presiseringen legges inn som egen setning i § 3-4 i Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og 
velferdsgoder, Nes kommune, Viken ved neste revidering.  
 
Behandling 
 
Repr. Geir Antonsen ønsket vurdering av sin habilitet i saken. Kommunestyret fant repr. Antonsen 
inhabil i saken, og vara repr. Bjørn Larshus trer inn under behandlingen.  
 
Votering: 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Protokollering av partitilhørighet: 
Folkevalgte som bryter ut av den gruppen de er valgt inn for omtales som “uavhengig” i resten av 
valgperioden. 
Godtgjøring som gruppeleder: 
Godtgjøring som gruppeleder reguleres av om gruppen har rett til partistøtte etter partiloven § 10. 
Presiseringen legges inn som egen setning i § 3-4 i Forskrift om folkevalgtes rett til godtgjøring og 
velferdsgoder, Nes kommune, Viken ved neste revidering.  
 
  



 

Side 11 av 46 
 

PS 24/170 Nes Ridesenter diverse avklaringer 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets vedtak: 

1. Kommunedirektøren bes iverksette en prosess for å selge de aktuelle bygningene for en 
krone til Nes Rideklubb. Etter salget skal all reparasjon, vedlikehold, drift og endringer av 
bygningsmassen være rideklubbens ansvar og plikt. Nes kommune skal ha forkjøpsrett til 
bygningene dersom hesteaktivitetene opphører, der prisen skal gjenspeile (i) hva 
rideklubben kjøpte bygningene for, og (ii) verdien av vedlikehold og utbedringer utført av 
klubben (ut over de 5 millionene tilført av kommunen). 

 
2. Tomten som bygningene står på med tilhørende nødvendig areal for rideklubbens 

uteaktiviteter festes/leies bort til Nes Rideklubb for en periode på 35 år under forutsetning 
av at arealet benyttes til hesteaktiviteter i regi av Nes Rideklubb. Kommunedirektøren velger 
den avtaleformen som anses mest hensiktsmessig. Feste/leie-avgiften settes til en krone per 
år de fem første årene av avtalen. Deretter skal summen økes til kr 20,000 per år. Avtalen må 
fremheve viktigheten av at Nes Rideklubb ivaretar et åpent og mangfoldig 
hestetilbud. Videre må avtalen utformes slik at (i) rideklubben kan søke om spillemidler, (ii) 
kommunen ikke gir noen form for innløsnings/kjøpsrett over tomten/eiendommen, 
(iii) rideklubben er ansvarlig for vedlikehold, og (iv) avtalen termineres dersom rideklubben 
og/eller heste-aktivitetene opphører.  

 
3. Forutsatt at Nes Rideklubb og kommunen blir engie om avtaler som gjenspeiler punkt 1 og 2 

over, så skal 5 millioner utbetales Nes Rideklubb fra fond til utførelse av reparasjon og 
vedlikehold. Ved overdragelsen skal Nes Rideklubb fremlegge kommunen en 5-årig driftsplan 
som inkluderer bruken av utbetalingen på 5 millioner, til orientering. Når vedlikeholds-
/reparasjons-arbeidene er utført skal Nes Rideklubb fremlegge kommunen et 
prosjektregnskap til orientering. 

 
Behandling 
 
Fellesforslag fremsatt av samarbeidspartiene og SP, foreslått av Markus Wiederstrøm, Høyre 
 

1. Kommunedirektøren bes iverksette en prosess for å selge de aktuelle bygningene for en 
krone til Nes Rideklubb. Etter salget skal all reparasjon, vedlikehold, drift og endringer av 
bygningsmassen være rideklubbens ansvar og plikt. Nes kommune skal ha forkjøpsrett til 
bygningene dersom hesteaktivitetene opphører, der prisen skal gjenspeile (i) hva 
rideklubben kjøpte bygningene for, og (ii) verdien av vedlikehold og utbedringer utført av 
klubben (ut over de 5 millionene tilført av kommunen). 

2. Tomten som bygningene står på med tilhørende nødvendig areal for rideklubbens 
uteaktiviteter festes/leies bort til Nes Rideklubb for en periode på 35 år under forutsetning 
av at arealet benyttes til hesteaktiviteter i regi av Nes Rideklubb. Kommunedirektøren velger 
den avtaleformen som anses mest hensiktsmessig. Feste/leie-avgiften settes til en krone per 
år de fem første årene av avtalen. Deretter skal summen økes til kr 20,000 per år. Avtalen må 
fremheve viktigheten av at Nes Rideklubb ivaretar et åpent og mangfoldig 
hestetilbud. Videre må avtalen utformes slik at (i) rideklubben kan søke om spillemidler, (ii) 
kommunen ikke gir noen form for innløsnings/kjøpsrett over tomten/eiendommen, 
(iii) rideklubben er ansvarlig for vedlikehold, og (iv) avtalen termineres dersom rideklubben 
og/eller heste-aktivitetene opphører.  

3. Forutsatt at Nes Rideklubb og kommunen blir engie om avtaler som gjenspeiler punkt 1 og 2 
over, så skal 5 millioner utbetales Nes Rideklubb fra fond til utførelse av reparasjon og 
vedlikehold. Ved overdragelsen skal Nes Rideklubb fremlegge kommunen en 5-årig driftsplan 
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som inkluderer bruken av utbetalingen på 5 millioner, til orientering. Når vedlikeholds-
/reparasjons-arbeidene er utført skal Nes Rideklubb fremlegge kommunen et 
prosjektregnskap til orientering. 
 

Nes ridesenter avhendes ikke - forslag fra Nes Arbeiderparti, foreslått av Anne Grethe Tømte, 
Arbeiderpartiet 

a) Nes ridesenter avhendes ikke, men beholdes i kommunalt eie.  
b) Det avsettes 10 millioner kroner fra disposisjonsfond for å rehabilitere bygningsmassen etter 

mottatte vedlikeholdsrapporter. 
c) Arbeidet med rehabilitering starter så fort vedtak er fattet og inngåtte avtaler som 

kommunen har benyttes. 
d) Fremdrift for vedlikehold rapporteres til KST fortløpende. 

 
Votering: 
Fellesforslag som er en revidert innstilling fra formannskapet, fremsatt av samarbeidspartiene og Sp 
ble vedtatt med 24 stemmer (7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh, 4 Sp, 2MDG) 
Forslag fra Nes Arbeiderparti, Nes ridesenter avhendes ikke - falt med 11 stemmer (9 Ap, + 2 SV/R ) 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/86 
Utvalgets vedtak: 

a) Kommunedirektøren bes iverksette prosess for å selge de aktuelle bygningene for en krone 
til rideklubben. Etter salget skal all reparasjon, vedlikehold, drift og endringer av 
bygningsmassen være rideklubbens ansvar og plikt. Nes kommune skal ha forkjøpsrett til 
bygningene dersom hesteaktivitetene opphører, der prisen skal gjenspeile (i) hva 
rideklubben kjøpte bygningene for, og (ii) verdien av vedlikehold og utbedringer utført av 
klubben (ut over de 4.5 millionene tilført av kommunen).. 

b) Tomten som bygningene står på med tilhørende nødvendig areal for rideklubbens 
uteaktiviteter festes/leies bort til rideklubben for en periode på 35 år for en krone under 
forutsetning av at arealet benyttes til hesteaktiviteter. Kommunedirektøren velger 
den avtaleformen som anses mest hensiktsmessig. Avtalen må fremheve viktigheten av at 
rideklubben ivaretar et åpent og mangfoldig hestetilbud. Videre må avtalen utformes slik at 
(i) rideklubben kan søke om spillemidler, (ii) kommunen ikke gir noen form for 
innløsnings/kjøpsrett over tomten/eiendommen, (iii) rideklubben er ansvarlig for 
vedlikehold, og (iv) avtalen termineres dersom rideklubben og/eller heste-aktivitetene 
opphører.  

c) Forutsatt at rideklubben og kommunen blir enige om avtaler som gjenspeiler punkt 1 og 2 
over og kommunen tildeles plass i rideklubbens styre, så skal 4.5 millioner utbetales 
rideklubben fra fond til reparasjon og vedlikehold 
 

Kommunedirektøren rapporterer fremdrift fortløpende til formannskapet med mål om å få på plass 
ovennevnte løsning innen utgangen av april 2025. Endelige avtaler skal godkjennes av 
formannskapet.  
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Vedtak som innstilling fra Utvalg for teknikk, næring og miljø - 03.12.2024 - sak 24/118 
Utvalgets innstilling: 

a) Kommunedirektøren bes iverksette prosess for å selge de aktuelle bygningene for en krone 
til rideklubben. Etter salget skal all reparasjon, vedlikehold, drift og endringer av 
bygningsmassen være rideklubbens ansvar og plikt. Nes kommune skal ha forkjøpsrett til 
bygningene dersom hesteaktivitetene opphører, der prisen skal gjenspeile (i) hva 
rideklubben kjøpte bygningene for, og (ii) verdien av vedlikehold og utbedringer utført av 
klubben (ut over de 4.5 millionene tilført av kommunen).. 

b) Tomten som bygningene står på med tilhørende nødvendig areal for rideklubbens 
uteaktiviteter festes/leies bort til rideklubben for en periode på 35 år for en krone under 
forutsetning av at arealet benyttes til hesteaktiviteter. Kommunedirektøren velger 
den avtaleformen som anses mest hensiktsmessig. Avtalen må fremheve viktigheten av at 
rideklubben ivaretar et åpent og mangfoldig hestetilbud. Videre må avtalen utformes slik at 
(i) rideklubben kan søke om spillemidler, (ii) kommunen ikke gir noen form for 
innløsnings/kjøpsrett over tomten/eiendommen, (iii) rideklubben er ansvarlig for 
vedlikehold, og (iv) avtalen termineres dersom rideklubben og/eller heste-aktivitetene 
opphører.  

c) Forutsatt at rideklubben og kommunen blir enige om avtaler som gjenspeiler punkt 1 og 2 
over og kommunen tildeles plass i rideklubbens styre, så skal 4.5 millioner utbetales 
rideklubben fra fond til reparasjon og vedlikehold 

Kommunedirektøren rapporterer fremdrift fortløpende til formannskapet med mål om å få på plass 
ovennevnte løsning innen utgangen av april 2025. Endelige avtaler skal godkjennes av 
formannskapet. 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/178 
Formannskapets vedtak: 

a) Kommunedirektøren bes iverksette prosess for å selge de aktuelle bygningene for en krone 
til rideklubben. Etter salget skal all reparasjon, vedlikehold, drift og endringer av 
bygningsmassen være rideklubbens ansvar og plikt. Nes kommune skal ha forkjøpsrett til 
bygningene dersom hesteaktivitetene opphører, der prisen skal gjenspeile (i) hva 
rideklubben kjøpte bygningene for, og (ii) verdien av vedlikehold og utbedringer utført av 
klubben (ut over de 5 millionene tilført av kommunen). 

b) Tomten som bygningene står på med tilhørende nødvendig areal for rideklubbens 
uteaktiviteter festes/leies bort til rideklubben for en periode på 35 år under forutsetning av 
at arealet benyttes til hesteaktiviteter. Kommune-    direktøren velger den avtaleformen som 
anses mest hensiktsmessig. Feste/leie-avgiften settes til en krone per år de fem første årene 
av avtalen. Deretter skal summen økes til kr 20,000 per år.  Avtalen må fremheve viktigheten 
av at rideklubben ivaretar et åpent og mangfoldig hestetilbud. Videre må avtalen utformes 
slik at (i) rideklubben kan søke om spillemidler, (ii) kommunen ikke gir noen form for 
innløsnings/kjøpsrett over tomten/eiendommen, (iii) rideklubben er ansvarlig for 
vedlikehold, og (iv) avtalen termineres dersom rideklubben og/eller heste-aktivitetene 
opphører.  

c) Forutsatt at rideklubben og kommunen blir enige om avtaler som gjenspeiler punkt 1 og 2 
over så skal 5 millioner utbetales rideklubben fra fond til reparasjon og vedlikehold. 

d) Kommunedirektøren rapporterer fremdrift fortløpende til formannskapet med mål om å få 
på plass ovennevnte løsning innen utgangen av april 2025. Endelige avtaler skal godkjennes 
av formannskapet. 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Nes kommune bekoster ikke nødvendig rehabilitering av Nes ridesenter.  
Kommunedirektøren bes iverksette prosess for å avhende eiendommen. 
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PS 24/171 Prioritering av spillemiddelsøknader 2025 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
1. Prioritert handlingsprogram 2024-2025 vedtas å være bindende for søknadsåret 2025 og 
retningsgivende for resten av perioden.  
2. Forskuttering av spillemidler innvilges når søknadene er formelt i orden og godkjent av 
fylkeskommunen. Forskutteringen belastes spillemiddelfondet nr. 25699108. kr 2 400 000,-.  
3. Kommunedirektøren får fullmakt til å utbetale kommunal andel spillemidler til nye søknader, i 
henhold til prinsipper og retningslinjer for driftstilskudd til organisasjoner i Nes kommune.  
4. Kommunal andel spillemidler belastes kultur og idrettsfondet, nr. 25699118. kr 3 600 000,-. 
5. Kommunestyret vedtar følgende prioriteringsrekkefølge:  
Gruppe A – Prioriterte søknader – Ordinære anlegg:  

a) Haga IF, flerbrukshall, RSA hallen                                                               
b) Hvam IL rehabilitering av lysanlegg                                                         
c) FUVO, flisfyringsanlegg kunstgressbane og klubbhus                         
d) Haga IF, rehabilitering av lysanlegg, lysløype                                        
e) Nes kommune, rehabilitering av sportsgulv Neshallen                       

Gruppe B – Prioriterte søknader – Nærmiljøanlegg:  
a) Søndre Auli Vel, tennisbane                                                                    
b) Fjellfoten Vel, aktivitetsanlegg                                                                 
c) Bjertnestunet Velforening - aktivitetsanlegg                                                                                     

  
 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/89 
Utvalgets enstemmige vedtak: 
1. Prioritert handlingsprogram 2024-2025 vedtas å være bindende for søknadsåret 2025 og 
retningsgivende for resten av perioden.  
2. Forskuttering av spillemidler innvilges når søknadene er formelt i orden og godkjent av 
fylkeskommunen. Forskutteringen belastes spillemiddelfondet nr. 25699108. kr 2 400 000,-.  
3. Kommunedirektøren får fullmakt til å utbetale kommunal andel spillemidler til nye søknader, i 
henhold til prinsipper og retningslinjer for driftstilskudd til organisasjoner i Nes kommune.  
4. Kommunal andel spillemidler belastes kultur og idrettsfondet, nr. 25699118. kr 3 600 000,-. 
5. Kommunestyret vedtar følgende prioriteringsrekkefølge:  
Gruppe A – Prioriterte søknader – Ordinære anlegg:  

a) Haga IF, flerbrukshall, RSA hallen                                                               
b) Hvam IL rehabilitering av lysanlegg                                                         
c) FUVO, flisfyringsanlegg kunstgressbane og klubbhus                         
d) Haga IF, rehabilitering av lysanlegg, lysløype                                        
e) Nes kommune, rehabilitering av sportsgulv Neshallen                       

Gruppe B – Prioriterte søknader – Nærmiljøanlegg:  
a) Søndre Auli Vel, tennisbane                                                                    
b) Fjellfoten Vel, aktivitetsanlegg                                                                 
c) Bjertnestunet Velforening - aktivitetsanlegg                                                                                     
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Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/179 
Formannskapets enstemmige vedtak: 
1. Prioritert handlingsprogram 2024-2025 vedtas å være bindende for søknadsåret 2025 og 
retningsgivende for resten av perioden.  
2. Forskuttering av spillemidler innvilges når søknadene er formelt i orden og godkjent av 
fylkeskommunen. Forskutteringen belastes spillemiddelfondet nr. 25699108. kr 2 400 000,-.  
3. Kommunedirektøren får fullmakt til å utbetale kommunal andel spillemidler til nye søknader, i 
henhold til prinsipper og retningslinjer for driftstilskudd til organisasjoner i Nes kommune.  
4. Kommunal andel spillemidler belastes kultur og idrettsfondet, nr. 25699118. kr 3 600 000,-. 
5. Kommunestyret vedtar følgende prioriteringsrekkefølge:  
Gruppe A – Prioriterte søknader – Ordinære anlegg:  

a) Haga IF, flerbrukshall, RSA hallen                                                               
b) Hvam IL rehabilitering av lysanlegg                                                         
c) FUVO, flisfyringsanlegg kunstgressbane og klubbhus                         
d) Haga IF, rehabilitering av lysanlegg, lysløype                                        
e) Nes kommune, rehabilitering av sportsgulv Neshallen                       

Gruppe B – Prioriterte søknader – Nærmiljøanlegg:  
a) Søndre Auli Vel, tennisbane                                                                    
b) Fjellfoten Vel, aktivitetsanlegg                                                                 
c) Bjertnestunet Velforening - aktivitetsanlegg                                                                                     

 
  

Kommunedirektørens innstilling: 
1. Prioritert handlingsprogram 2024-2025 vedtas å være bindende for søknadsåret 2025 og 
retningsgivende for resten av perioden.  
2. Forskuttering av spillemidler innvilges når søknadene er formelt i orden og godkjent av 
fylkeskommunen. Forskutteringen belastes spillemiddelfondet nr. 25699108. kr 2 400 000,-.  
3. Kommunedirektøren får fullmakt til å utbetale kommunal andel spillemidler til nye søknader, i 
henhold til prinsipper og retningslinjer for driftstilskudd til organisasjoner i Nes kommune.  
4. Kommunal andel spillemidler belastes kultur og idrettsfondet, nr. 25699118. kr 3 600 000,-. 
5. Kommunestyret vedtar følgende prioriteringsrekkefølge:  
Gruppe A – Prioriterte søknader – Ordinære anlegg:  

a) Haga IF, flerbrukshall, RSA hallen                                                               
b) Hvam IL rehabilitering av lysanlegg                                                         
c) FUVO, flisfyringsanlegg kunstgressbane og klubbhus                         
d) Haga IF, rehabilitering av lysanlegg, lysløype                                        
e) Nes kommune, rehabilitering av sportsgulv Neshallen                       

Gruppe B – Prioriterte søknader – Nærmiljøanlegg:  
a) Søndre Auli Vel, tennisbane                                                                    
b) Fjellfoten Vel, aktivitetsanlegg                                                                 
c) Bjertnestunet Velforening - aktivitetsanlegg                                                                                     
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PS 24/172 Revidering av delegeringsreglementet  
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til delegeringsreglement med vedlegg 1 vedtas med følgende 
presiseringer og endringer:  
 
Delegeringsreglementet: 
Arbeidsgruppens forslag til punktene 1.3.5, 2.2, 3.3.6, 3.3.9, 3.3.17, 3.3.18, 3.3.19, 4.5.2 støttes. 
Kommunedirektøren forslag til 4.6.2, kulepunkt 6, og pkt 7.4, kulepunkt 5 “Nedleggelse av stillinger 
som også medfører at politisk besluttede tiltak endres skal imidlertid behandles politisk”, støttes. 
Arbeidsgruppas forslag til nytt kulepunkt under 5.2 “Avgjørelsesmyndighet”, støttes 
 
Vedlegg 1 – Utvalg, råd og komiteer: 
Arbeidsgruppas forslag om å slå sammen vedlegg 1 og 3 støttes. 
Pkt1 Formannskapet Arbeidsgruppas forslag om å ta inn et nytt 4.kulepunkt i pkt 1.1 til erstatning for 
arbeidende formannskap støttes. 
Pkt 5 Utvalg for fisk og vilt 
pkt 5.1 –Valg og sammensetning.  Dagens tekst videreføres 
Pkt 5.2 – Arbeidsområde.  Kulepunkt 1.2 og 3 videreføres.  
Nytt kulepunkt 4: Koordinering og ansettelse av ettersøkspersonell etter gjeldende lovverk.  
Kulepunkt 5 videreføres.  
Kulepunkt 6 Ny tekst: Forvaltning av viltfond og disposisjon av prosjektmidler tilknyttet 
viltforvaltning, innenfor gjeldende lover og forskrifter. 
Nytt punkt 5.3 Avgrensning mot kommunedirektørens myndighet hører ikke hjemme i reglementet, 
er kun en presisering av myndighet som kommunedirektøren allerede har gjennom generell 
delegering. Tas ikke inn.  
Gammelt pkt 5.3 videreføres med samme tekst som er foreslått i nytt pkt 5.4. 
  
 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Nes Eldreråd - 28.11.2024 - sak 24/60 
Rådets enstemmige innstilling: 
Rådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering.  
  
Eldrerådet er generelt skeptisk til at flere og flere oppgaver / saker blir delegert bort fra de 
folkevalgte til administrasjonen. Håper det ikke blir ytterligere delegeringer av oppgaver /saker med 
det første. Et spørsmål i denne sammenhengen kan være om skillet mellom politikk og 
administrasjon er helt avklart? 
  
Normalt må et dokument som et delegeringsregelverk være ute på høring slik at råd og utvalg får tid 
til å vurdere det tilstrekkelig. 
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Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/180 
Formannskapets enstemmige vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til delegeringsreglement med vedlegg 1 vedtas med følgende 
presiseringer og endringer:  
 
Delegeringsreglementet: 
Arbeidsgruppens forslag til punktene 1.3.5, 2.2, 3.3.6, 3.3.9, 3.3.17, 3.3.18, 3.3.19, 4.5.2 støttes. 
Kommunedirektøren forslag til 4.6.2, kulepunkt 6, og pkt 7.4, kulepunkt 5 “Nedleggelse av stillinger 
som også medfører at politisk besluttede tiltak endres skal imidlertid behandles politisk”, støttes. 
Arbeidsgruppas forslag til nytt kulepunkt under 5.2 “Avgjørelsesmyndighet”, støttes 
Vedlegg 1 – Utvalg, råd og komiteer: 
Arbeidsgruppas forslag om å slå sammen vedlegg 1 og 3 støttes. 
Pkt1 Formannskapet Arbeidsgruppas forslag om å ta inn et nytt 4.kulepunkt i pkt 1.1 til erstatning for 
arbeidende formannskap støttes. 
Pkt 5 Utvalg for fisk og vilt 
pkt 5.1 –Valg og sammensetning.  Dagens tekst videreføres 
Pkt 5.2 – Arbeidsområde.  Kulepunkt 1.2 og 3 videreføres.  
Nytt kulepunkt 4: Koordinering og ansettelse av ettersøkspersonell etter gjeldende lovverk.  
Kulepunkt 5 videreføres.  
Kulepunkt 6 Ny tekst: Forvaltning av viltfond og disposisjon av prosjektmidler tilknyttet 
viltforvaltning, innenfor gjeldende lover og forskrifter. 
Nytt punkt 5.3 Avgrensning mot kommunedirektørens myndighet hører ikke hjemme i reglementet, 
er kun en presisering av myndighet som kommunedirektøren allerede har gjennom generell 
delegering. Tas ikke inn.  
Gammelt pkt 5.3 videreføres med samme tekst som er foreslått i nytt pkt 5.4. 
  
Kommunedirektørens innstilling: 
Foreslåtte endringer i teksten til politisk delegeringsreglement med vedlegg 1, vedtas med følgende 
endringer;  
 
 
PS 24/173 Spørsmål til ordfører i kommunestyremøtet 12.11.2024 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Spørsmålene ble besvart i møtet 
 
Behandling 
 
Spørsmålene ble lest opp og besvart i møtet. Svaret ligger vedlagt 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Spørsmålene blir besvart i møtet 
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PS 24/174 Startlån - Forsøksordning der flere skal kunne eie egen bolig     
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Nes kommune ønsker å delta i forsøk med utvidet bruk av startlån. Kommunedirektøren gis fullmakt 
til å utarbeide søknad til Husbanken om deltakelse i forsøket i 2025.  
For at flere skal kunne kjøpe egen bolig ved startlån, foreslås lånerammen økt til 80 mill.kr. i budsjett 
for 2025. Utvidelsen av lånerammen gjøres ved behandling av økonomiplan 2025 - 2028 med 
budsjett 2025. 
 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/90 
Utvalgets enstemmige vedtak: 
Nes kommune ønsker å delta i forsøk med utvidet bruk av startlån. Kommunedirektøren gis fullmakt 
til å utarbeide søknad til Husbanken om deltakelse i forsøket i 2025.  
For at flere skal kunne kjøpe egen bolig ved startlån, foreslås lånerammen økt til 80 mill.kr. i budsjett 
for 2025. Utvidelsen av lånerammen gjøres ved behandling av økonomiplan 2025 - 2028 med 
budsjett 2025. 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/181 
Formannskapets enstemmige vedtak: 
Nes kommune ønsker å delta i forsøk med utvidet bruk av startlån. Kommunedirektøren gis fullmakt 
til å utarbeide søknad til Husbanken om deltakelse i forsøket i 2025.  
For at flere skal kunne kjøpe egen bolig ved startlån, foreslås lånerammen økt til 80 mill.kr. i budsjett 
for 2025. Utvidelsen av lånerammen gjøres ved behandling av økonomiplan 2025 - 2028 med 
budsjett 2025. 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Nes kommune ønsker å delta i forsøk med utvidet bruk av startlån. Kommunedirektøren gis fullmakt 
til å utarbeide søknad til Husbanken om deltakelse i forsøket i 2025.  
For at flere skal kunne kjøpe egen bolig ved startlån, foreslås lånerammen økt til 80 mill.kr. i budsjett 
for 2025. Utvidelsen av lånerammen gjøres ved behandling av økonomiplan 2025 - 2028 med 
budsjett 2025. 
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PS 24/175 Status - Tiltak på byggesaksavdelingen 2024 
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 

a) Handlingsplan tas til orientering. 
b) Kommunedirektøren bes fortløpende om å gi en kort muntlig orientering om fremdrift og 

status for punkt 1 til 9 i handlingsplanen, i Utvalg for teknikk, næring og miljø sine møter i 
2025. 

c) Kommunedirektøren bes komme tilbake med en orientering om fremdrift og status for punkt 
1 til 9 i handlingsplanen senest i siste kommunestyremøte før sommerferien og siste 
kommunestyremøte før jul 2025.  

 
Behandling 
 
Votering: 
Innstilling fra utvalg for teknikk, næring og miljø enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for teknikk, næring og miljø - 03.12.2024 - sak 24/121 
Utvalgets innstilling: 

a) Handlingsplan tas til orientering. 
b) Kommunedirektøren bes fortløpende om å gi en kort muntlig orientering om fremdrift og 

status for punkt 1 til 9 i handlingsplanen, i Utvalg for teknikk, næring og miljø sine møter i 
2025. 

c) Kommunedirektøren bes komme tilbake med en orientering om fremdrift og status for punkt 
1 til 9 i handlingsplanen senest i siste kommunestyremøte før sommerferien og siste 
kommunestyremøte før jul 2025.  
 

Kommunedirektørens innstilling: 
Saken tas til orientering. 
 
 
PS 24/176 Status for vannforvaltningsarbeidet i vannområdene og Nes kommune - 2023 
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 

a) Årsmeldingene for 2023 for vannområdene Øyeren og Hurdalsvassdraget/Vorma tas til 
orientering. 

b) Rapportene for tiltaksrettet vassdragsovervåking for 2023 for vannområdene Øyeren og 
Hurdalsvassdraget/Vorma tas til orientering. 

c) Tiltak som Nes kommune har ansvar for (jf. oppfølging av regional 
vannforvaltningsplan/vannområdearbeid) tas til etterretning, og følges opp videre gjennom 
kommunens plan- og økonomisystemer og administrative gjøremål.  

d) Tiltaksgjennomføring og rapportering til Miljødirektoratet i forbindelse med Oslofjordplanen 
følges opp videre. 

 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
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Vedtak som innstilling fra Utvalg for teknikk, næring og miljø - 03.12.2024 - sak 24/119 
Utvalgets innstilling: 

a) Årsmeldingene for 2023 for vannområdene Øyeren og Hurdalsvassdraget/Vorma tas til 
orientering. 

b) Rapportene for tiltaksrettet vassdragsovervåking for 2023 for vannområdene Øyeren og 
Hurdalsvassdraget/Vorma tas til orientering. 

c) Tiltak som Nes kommune har ansvar for (jf. oppfølging av regional 
vannforvaltningsplan/vannområdearbeid) tas til etterretning, og følges opp videre gjennom 
kommunens plan- og økonomisystemer og administrative gjøremål.  

d) Tiltaksgjennomføring og rapportering til Miljødirektoratet i forbindelse med Oslofjordplanen 
følges opp videre. 
 

Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/182 
Formannskapets enstemmige vedtak: 

a) Årsmeldingene for 2023 for vannområdene Øyeren og Hurdalsvassdraget/Vorma tas til 
orientering. 

b) Rapportene for tiltaksrettet vassdragsovervåking for 2023 for vannområdene Øyeren og 
Hurdalsvassdraget/Vorma tas til orientering. 

c) Tiltak som Nes kommune har ansvar for (jf. oppfølging av regional 
vannforvaltningsplan/vannområdearbeid) tas til etterretning, og følges opp videre gjennom 
kommunens plan- og økonomisystemer og administrative gjøremål.  

d) Tiltaksgjennomføring og rapportering til Miljødirektoratet i forbindelse med Oslofjordplanen 
følges opp videre. 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
a) Årsmeldingene for 2023 for vannområdene Øyeren og Hurdalsvassdraget/Vorma tas til 

orientering. 
b) Rapportene for tiltaksrettet vassdragsovervåking for 2023 for vannområdene Øyeren og 

Hurdalsvassdraget/Vorma tas til orientering. 
c) Tiltak som Nes kommune har ansvar for (jf. oppfølging av regional 

vannforvaltningsplan/vannområdearbeid) tas til etterretning, og følges opp videre gjennom 
kommunens plan- og økonomisystemer og administrative gjøremål.  

d) Tiltaksgjennomføring og rapportering til Miljødirektoratet i forbindelse med Oslofjordplanen 
følges opp videre. 

 
 
PS 24/177 Sykefravær 3. kvartal 2024 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Sykefraværsrapportering 3. kvartal 2024 tas til orientering. 
Administrasjonen kommer i neste møte i administrasjonsutvalget tilbake med forslag til alternative 
former for rapportering for sykefravær. Alternative tidspunkter for rapporteringen vurderes også. 
Kommunedirektøren bes intensivere arbeidet med å redusere sykefravær med mål om å komme ned 
på gjennomsnittlig sykefravær fravær i kommune-Norge (7,7 %). 
 
Behandling 
Tilleggsforslag fra Nes Sp, foreslått av Eli Anne Nyerrød Kvarme, Senterpartiet 
Kommunedirektøren bes intensivere arbeidet med å redusere sykefravær med mål om å komme ned 
på gjennomsnittlig sykefravær fravær i kommune-Norge (7,7 %). 
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Votering: 
Tilleggsforslag fra Sp enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/183 
Formannskapets enstemmige vedtak: 
Sykefraværsrapportering 3. kvartal 2024 tas til orientering. 
Administrasjonen kommer i neste møte i administrasjonsutvalget tilbake med forslag til alternative 
former for rapportering for sykefravær. Alternative tidspunkter for rapporteringen vurderes også. 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Sykefraværsrapportering 3. kvartal 2024 tas til orientering. 
 
PS 24/178 Utnyttelse av kapasitet ved grunnskolene i Nes 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Fleksibelt inntaksområde for elever tilhørende Årnes, Østgård, Fjellfoten og Framtun skoler innføres. 
Dersom nærskolens trinn er fullt, tilbys elever i den kommunale grunnskolen i Nes skolested på den 
nærmeste skolen som har kapasitet på gjeldende trinn. Eleven vil eventuelt få gratis skoleskyss etter 
gjeldende regler.  
 
Behandling 
KDs opprinnelige forslag fremmes på nytt av Harald Johansen, Høyre på vegne av samarbeidspartiene 
      
Ass. kommunedirektør Ingar Døhlen orienterte om oppdaterte opplysninger vedr kapasitet på 
Fjellfoten skole. 
 
Votering: 
Endringsforslag fremmet av samarbeidspartiene settes opp mot innstilling fra utvalg for helse, 
oppvekst og kultur. Innstillingen fra utvalget falt med 17 stemmer (9 Ap, 2 SV/R, 2 MDG, 4 Sp) 
Endringsforslag vedtatt med 18 stemmer (7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh) 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/92 
Utvalgets vedtak:  
Fleksibelt inntaksområde for elever tilhørende Årnes, Østgård, Fjellfoten og Framtun skoler innføres. 
Dersom nærskolens trinn er fullt, tilbys elever i den kommunale grunnskolen i Nes skolested på den 
nærmeste skolen som har kapasitet på gjeldende trinn. Eleven vil eventuelt få gratis skoleskyss etter 
gjeldende regler.  
For å øke kapasiteten settes det opp paviljonger ved Årnes skole.  
 
Kommunedirektørens innstilling:  
Fleksibelt inntaksområde for elever tilhørende Årnes, Østgård, Fjellfoten og Framtun skoler innføres. 
Dersom nærskolens trinn er fullt, tilbys elever i den kommunale grunnskolen i Nes skolested på den 
nærmeste skolen som har kapasitet på gjeldende trinn. Eleven vil eventuelt få gratis skoleskyss etter 
gjeldende regler.  
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PS 24/179 Utvidet bruk av avtaler om overdragelse av justeringsrett 
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 

a) Nes kommune vedtar bruk av avtaler om overdragelse av justeringsretten. 
b) Allerede vedtatt forslag om avtale om overdragelse av justeringsrett endres til at denne 

retten omhandler også prosjekter der det ikke er inngått utbyggingsavtaler 
c) Kommunen varsler alle aktuelle utbyggere om denne muligheten 

 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/184 
Formannskapets enstemmige vedtak: 

a) Nes kommune vedtar bruk av avtaler om overdragelse av justeringsretten. 
b) Allerede vedtatt forslag om avtale om overdragelse av justeringsrett endres til at denne 

retten omhandler også prosjekter der det ikke er inngått utbyggingsavtaler 
c) Kommunen varsler alle aktuelle utbyggere om denne muligheten 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

a) Nes kommune åpner ikke for å tilby avtaler om overdragelse av justeringsrett for tiltak som 
er ferdigstilt, og som ikke er omfattet av utbyggingsavtaler. 

b) Inngåelse av slike avtaler forutsetter forutgående inngåelse av utbyggingsavtale. 
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PS 24/180 Økonomiplan 2025-2028 med budsjett for 2025 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
Kommunedirektørens grunnlagsdokument vedtas med følgende endringer: 
 

a) Driftsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd og 
bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd i tråd med kommunedirektørens forslag (se 
tabell under budsjettvedtak) og konkrete endringsforslag i tabellen under. 
 

b) Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta eventuelle tekniske budsjettjusteringer mellom 
rammene som følge av budsjettbehandlingen i Stortinget. 
 

c) Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele lønnsreserven på tjenesteområdene, jf. 
økonomireglementet. 
 

d) Investeringsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første 
ledd og bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd i tråd med 
kommunedirektørens forslag (se tabell under budsjettvedtak) og konkrete endringer i 
tabellen under. 
 

e) Budsjettet er bindende og kan bare endres av kommunestyret selv, eller i samsvar med 
reglement for delegering av økonomiske og administrative fullmakter eller 
økonomireglementet vedtatt av kommunestyret. 
 

f) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 for å finansiere ordinære investeringer på 
inntil 118,4 mill. kroner, med 30 års løpetid, i henhold til kommunelovens §14-15. I 
lånerammen ligger 6,0 mill. kr til videreutlån til Esval Miljøpark KF. 
 

g) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 for å finansiere selvkost-investeringer på 
inntil 21,0 mill. kroner, med 40 års løpetid, i henhold til kommunelovens §14-15. 
 

h) Kommunedirektøren gis fullmakt til å ta opp startlån i Husbanken til videreutlån på inntil 80 
mill. kr i 2025 i henhold til kommunelovens §14-17. 
 

i) Kommunedirektøren gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår for de nevnte lånerammer. 
 

j) Gebyrregulativ for 2025 vedtas med virkning fra 1. januar 2025. 
 

k) Mva på gebyr for selvkost-områdene vann og avløp justeres iht. Stortingsvedtak.  
 

l) Tilskudd til Nes kirkelig fellesråd fastsettes til kr. 14 507 200 til drift 
 

m) Tilskudd til Nes kirkelig fellesråd fastsettes til inntil kr. 2 600 000 til investeringer 
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n) Eiendomsskatt 
a. I medhold av Eigedomsskattelova skrives eiendomsskatten for alle faste 

eiendommer i Nes kommune ut med 1,25 promille av takst, med unntak av 
boliger/fritidsboliger og landbrukseiendommer. 

b. For boliger/fritidsboliger og landbrukseiendommer, som er omfattet av obligatorisk 
reduksjonsfaktor på 30 %, skrives eiendomsskatten ut med 1,88 promille av takst.  

c. Det gis et bunnfradrag i taksten på kr 200 000 for alle selvstendige boligenheter 
som er godkjent for varig opphold for en familie og for fritidsboliger.  

d. Det gis en lokal reduksjonsfaktor på 20 prosent for alle eiendommer i Nes 
kommune. For boliger og fritidsboliger kommer denne i tillegg til obligatorisk 
reduksjonsfaktor på 30 %, slik at samlet reduksjon blir 50%. 

e. Eiendomsskatten kreves inn i 4 eller 12 terminer. 
f. Tidligere vedtatte fritaksbestemmelser legges til grunn.  
g. Det skrives ut eiendomsskatt på særskilt skattegrunnlag som følge av at 

produksjonsutstyr og -installasjoner ikke skal medtas i takstgrunnlaget for tidligere 
verk og bruk som nå takseres og regnes som næringseiendom. 
 

o) Kommunedirektøren bes sikre ordning med gratis inngang i Nes Svømmehall fra og med 
2025 for alle barn til og med utgangen av 4. klasse. 
 

p) Tiltakene 1) Bilansvarlig og 2) Sykepleieteam, under kommunalområde Helse og velferd, kan 
iverksettes selv om det ikke legges inn ekstra midler, da det legges til grunn at tiltakene er 
selvfinansierende pga. andre innsparinger. 
 

q) Investeringsmidlene til Nes Rådhus – universell utforming er foreløpig trukket ut. Det 
forutsettes at kommunedirektør kommer tilbake med en sak i 2025 om helhetlig finansiering 
av tiltaket (heis med tilhørende bygningsarbeider). 
 

r) Før investeringsmidler avsatt til "Utstyr og maskiner samferdsel" kan benyttes til nytt 
kjøretøy, skal det legges frem en sak om alternativt kjøp/innleie av disse tjenestene. 
 

s) Sak om ambulerende legevaktsbil med ev. behov for investeringer legges fram for politisk 
behandling. 
 

t) Knyttet til behandling av drift og eierskap av Nes Ridesenter, jf. sak 24/170 i kommunestyret, 
avsettes 5 mill. kroner til Nes Rideklubb til reparasjon og vedlikehold, som tas fra fond, 
hvorav 2 mill. kroner fra Kultur- og idrettsfondet. 
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Vedtatte verbalforslag: 
Kommunedirektøren bes inkludere og vurdere følgende tiltak i sitt arbeid i 25025 med økonomisk 
bærekraft: 

a) Håndverks tjenester som i dag utføres av egne ansatte i kommunen vurderes helt eller delvis 
satt ut på anbud i form av kjøp av tjenester. 
  

b) Tjenestene som i dag utføres ved Nes kommunale vaskeri vurderes satt ut på anbud i form av 
kjøp av tjenestene. 
  

c) Fra og med budsjettet for 2026 synliggjøre årlige gevinstrealiseringer for 
digitaliseringsprosjekter og energieffektiviserings investeringer. 
  

d) En gjennomgang av selvkostområder, herunder en grundig gjennomgang i et 
formannskapsmøte i løpet av 1. halvår 2025. 
  

1) På bakgrunn av befolkningsutviklingen bes kommunedirektøren starte et arbeid med en 
langsiktig plan for alle deler av eldreomsorgen fram mot 2050.  
  

2) Kommunedirektøren bes legge frem en sak for kommunestyret senest i junimøte 2025 med 
en oversikt over kostnadene til skoleskyss som kommunen har for elever med farlig skolevei, 
saken må inneholde informasjon om hvilke områder av kommunen disse kostnadene er 
størst og om det benyttes felles transport der det er mulig. Det skal fremkomme i saken hvor 
mange elver per skole som ut ifra reglement for skoleskyss kunne ha gått til skolen dersom 
trafikale forhold hadde vært tilrettelagt for gående og syklende. Det skal i saken være en 
totaloversikt over antall elever som mottar skoleskyss fordelt på geografiske områder med 
antall elever som mottar skoleskyss på grunn av lang skolevei, farlig skolevei og om det er 
felles eller individuell skyss.  
  

  



 

Side 27 av 46 
 

Behandling 
Forslag til budsjettvedtak, foreslått av Harald Johansen, Høyre på vegne av FrP, H, V, KrF og Uavh 
repr. Rasch 
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Budsjett 2025 - Økonomiplan fra Sp, foreslått av Jan Stabbetorp, Senterpartiet 
 
Verbalforslag fra Senterpartiet:  

a) På bakgrunn av befolkningsutviklingen bes kommunedirektøren starte et arbeid med en 
langsiktig plan for alle deler av eldreomsorgen fram mot 2050.  

b) Kommunedirektøren bes intensivere arbeidet med å redusere sykefravær med mål om å 
komme ned på gjennomsnittlig sykefravær fravær i kommune-Norge (7,7 %). 

c) Kommunedirektøren bes gjennomgå lederstruktur med mål om tydeligere ansvar hos den 
enkelte arbeidstaker og effektivisering av drift. 

d) Kommunedirektøren bes utrede drift og utvikling ved Esval i forhold til videre engasjement 
og eierskap i de ulike selskapene. 

e) Kommunedirektøren bes utrede tiltak for et enda bedre tilbud fra Nes Bibliotek innen 
planperioden.  

 
 

Budsjettforslag 2025 - SV/R, foreslått av Ketil Rønneberg, Fellesliste for SV og Rødt 
Investeringsbudsjettet vedtas i henhold til budsjettskjema investeringer og investeringer pr. 
kommunalområde. (uten endring) 
Driftsbudsjett vedtas i henhold til Hovedoversikt Investering 1A og budsjettskjema 1B med følgende 
endringer sammenlignet med kommunedirektørens forslag: 
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Verbalforslag fra Felleslista SV/Rødt 

a) Kommunen skal i løpet av 2025 gjennomgå opplegget for eiendomsskatt med sikte på å 
bedre kvalitet i beregningen av skatteverdi og mer sosial profil på innkrevinga. Dagens 
sjablontaksering innebærer stor risiko for at at enkle boliger får for høy verdi mens dyrere 
boliger får for lav verdi. Det skal undersøkes om det er tilfredsstillende samsvar mellom 
salgsverdi og skatteverdi og vurderes om det bør gjennomføres individuell taksering av 
boliger og fritidseiendommer på linje med taksering av næringseiendommer. En sterkere 
sosial profil med betydelig større bunnfradrag enn i dag skal vurderes og det skal i 
forbindelse med dette vurderes om den generelle lokale reduksjonsfaktoren på 20 % skal 
fjernes.  

b) Kommunen skal i løpet av våren 2025 legge fram en sak om å overføre renovatøroppgaven 
for husholdningsavfall til egen regi.  

c) Kommunen skal i løpet av våren 2025 legge fram forslag til en vedlikeholds-plan for 
kommunale bygg.  
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Budsjettforslag 2025 MDG, foreslått av Jo Inge Buskenes, Miljøpartiet De Grønne 
Verbalforslag: 

a) Dersom formannskapet i sitt møte 17.12.2024 vedtar avtalen om tomtekjøp ved Kvernberget 
for ny brannstasjon, avventes strategisk oppkjøp av tomt ved Årnes næringspark g/bnr 
167/493 (Draka). 

  
Følgende endringer foreslås til kommunedirektørens tallgrunnlag. Sparte investeringsmidler skal 
avsettes fond eller brukes til å nedbetale gjeld. 
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Oppdatert budsjett og økonomiplan 2025-2028, foreslått av Hans-Petter Trondrud, Arbeiderpartiet 
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Votering: Budsjettforslag med endringstabeller. 
Budsjettforslag 2025 fremmet av SV/R: falt med 2 stemmer (2 SV/R) 
Budsjettforslag 2025 fremmet av MDG: falt med 1 stemme  (MDG repr. Buskenes)  
Budsjett 2025 - Økonomiplan fremmet av Sp: falt med 4 stemmer (4 Sp)   
Oppdatert budsjett og økonomiplan 2025-2028 fremmet av Ap: falt med 9 stemmer (9 Ap) 
Forslag til budsjettvedtak fra samarbeidspartiene: vedtatt med  22 stemmer (7 Frp, 7 H, KrF, V, 2 
Uavh, 4 Sp) 
 
Votering: Verbalforslag 
Verbalforslag fra SV/R: 
Nr 1: falt med 3 stemmer (2 SV/R, MDG repr. Buskenes)  
Nr 2: falt med 2 stemmer (2 SV/R) 
Nr 3: falt med 2 stemmer (2 SV/R) 
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Verbalforslag fra MDG: 

Nr 1: falt med 7 stemmer (MDG repr. Buskenes, 2 SV/R, 4 SP) 
 
Verbalforslag fra SP: 
Nr 1: vedtatt med 25 stemmer (4 Sp, 2 SV/R,1 MDG repr. Buskenes, 7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh)  
Nr 2: falt med 7 stemmer (4 Sp, 2 SV/R, MDG repr. Buskenes)  
Nr 3: falt med 5 stemmer (4 Sp, MDG repr. Buskenes)  
Nr 4: falt med 8 stemmer (4 SP, 2 SV/R, 2 H repr. Wiederstrøm og repr. Løvaas) 
Nr 5: falt med 6 stemmer (4 Sp, 2 SV/R) 
 
Verbalforslag fra AP: 
Nr 1: falt med 12 stemmer (9 Ap, 2 SV/R, MDG repr. Buskenes) 
Nr 2: falt med 16 stemmer (9 Ap, 2 SV/R, 4 SP, MDG repr. Buskenes) 
Nr 3: falt med 11 stemmer (9 Ap 2 SV/R) 
Nr 4: falt med 16 stemmer (9 Ap,  2 SV/R, MDG repr. Buskenes, 4 Sp) 
Nr 5: falt med 11 stemmer (9 Ap, 2 SV/R) 
Nr 6: falt med 16 stemmer (9 Ap,  2 SV/R, MDG repr. Buskenes, 4 Sp) 
Nr 7: falt med 12 stemmer (9 Ap, 2 SV/R, MDG repr. Buskenes) 
Nr 8: enstemmig vedtatt med 34 stemmer  
Nr 9: falt med 13 stemmer (9 Ap, 2 SV/R, MDG repr. Buskenes, SP repr. Nyerrød Kvarme) 
 
Verbalforslag fra Samarbeidspartiene: 
a) vedtatt med 19 stemmer (7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh, MDG repr. Buskenes)  
b) vedtatt med 18 stemmer (7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh) 
c) vedtatt med 23 stemmer (7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh, MDG repr. Buskenes, 4 Sp) 
d) vedtatt med 23 stemmer (7 FrP, 7 H, KrF, V, 2 Uavh, MDG repr. Buskenes, 4 Sp) 
 
Vedtak som innstilling fra Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 27.11.2024 - sak 
24/60 
Rådets enstemmige innstilling: 
Rådet har mottatt kommunedirektørens presentasjon og ønsker å gi følgende punkter videre i 
behandling av økonomiplan og budsjett:  

 Rådet ønsker ikke reduksjon innenfor ernæringsfysiolog, fysio- og ergoterapeuter og 
hjemmetjenester 

 Rådet ønsker å videreføre seniorkontakt 
 Rådet mener det må foreligge øremerkede midler til barnekoordinator og 

hukommelseskoordinator 
 Rådet ønsker ikke at lavterskel tilbud for barn og unge på kultur reduseres 
 Rådet ønsker ikke reduksjon av assistenter i skole 

Rådet viser for øvrig til budsjett uttalelsen vår. Vårt brev av 20.11.2024, vedlagt møteprotokollen.  
  
Vedtak som innstilling fra Nes Eldreråd - 28.11.2024 - sak 24/59 
Rådets enstemmige innstilling: 
Eldrerådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering med følgende endringsforslag innen 
Helse og velferd.  
1. Stillingen som ernæringsfysiolog bør opprettholdes. 
2. Stillingen som seniorkontakt bør utlyses så snart som mulig, da det er mange oppgaver som venter 
på vedkommende. 
3. Stillingen som ergoterapeut 1 årsverk må det også finnes midler til. 
4. Midler til vakant 0,7 stilling for fysioterapeut bør også legges inn igjen i budsjettet. 
  
I tillegg til dette ber eldrerådet om at eldrerådets budsjett økes til kr. 170 000,-. 



 

Side 39 av 46 
 

Vedtak som innstilling fra Ungdomsrådet - 28.11.2024 - sak 24/74 
Rådets enstemmige vedtak: 
Ungdomsrådet støtter kommunedirektørens innstilling. 
  
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 28.11.2024 - sak 24/167 
Formannskapets vedtak: 
Kommunedirektørens innstilling vedtas med følgende endringer: 
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Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/93 
Saken ble strøket fra sakslisten under sak 24/84 fordi budsjettet som er lagt ut på høring ikke er i 
saken 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for teknikk, næring og miljø - 03.12.2024 - sak 24/120 
Det ble ikke fattet vedtak i saken da den ble trukket fra sakslisten. 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

a) Driftsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd og 
bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 andre ledd (se tabell under budsjettvedtak). 

b) Kommunedirektøren gis fullmakt til å foreta eventuelle tekniske budsjettjusteringer mellom 
rammene som følge av budsjettbehandlingen i Stortinget. 

c) Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele lønnsreserven på tjenesteområdene, jf. 
økonomireglementet. 

d) Investeringsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første 
ledd og bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 andre ledd (se tabell under 
budsjettvedtak). 
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e) Budsjettet er bindende og kan bare endres av kommunestyret selv, eller i samsvar med 
reglement for delegering av økonomiske og administrative fullmakter eller 
økonomireglementet vedtatt av kommunestyret. 

f) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 for å finansiere ordinære investeringer på 
inntil 161,95 mill. kroner, med 30 års løpetid, i henhold til kommunelovens §14-15. I 
lånerammen ligger 650 000 kroner til videreutlån til Esval Miljøpark KF. 

g) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 for å finansiere selvkost-investeringer på 
inntil 21,0 mill. kroner, med 40 års løpetid, i henhold til kommunelovens §14-15. 

h) Kommunedirektøren gis fullmakt til å ta opp startlån i Husbanken til videreutlån på inntil 50 
mill. kr i 2025 i henhold til kommunelovens §14-17, og inntil 30 mill kr for ny til 
forsøksordning. 

i) Kommunedirektøren gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår for de nevnte lånerammer. 
j) Gebyrregulativ for 2025 vedtas med virkning fra 1. januar 2025. 
k) Mva på gebyr for selvkost-områdene vann og avløp justeres iht. Stortingsvedtak.  
l) Tilskudd til Nes kirkelig fellesråd fastsettes til kr. 14 507 200 til drift. 
m) Tilskudd til Nes kirkelig fellesråd fastsettes til kr. 2 600 000 til investeringer. 
n) Eiendomsskatt 

a. I medhold av Eigedomsskattelova skrives eiendomsskatten for alle faste 
eiendommer i Nes kommune ut med 1,3 promille av takst, med unntak av 
boliger/fritidsboliger og landbrukseiendommer.  

b. For boliger/fritidsboliger og landbrukseiendommer, som er omfattet av obligatorisk 
reduksjonsfaktor på 30 %, skrives eiendomsskatten ut med 1,95 promille av takst.  

c. Det gis et bunnfradrag i taksten på kr 200 000 for alle selvstendige boligenheter 
som er godkjent for varig opphold for en familie og for fritidsboliger.  

d. Det gis en lokal reduksjonsfaktor på 20 prosent for alle eiendommer i Nes 
kommune. For boliger og fritidsboliger kommer denne i tillegg til obligatorisk 
reduksjonsfaktor på 30 %, slik at samlet reduksjon blir 50%. 

e. Eiendomsskatten kreves inn i 4 eller 12 terminer. 
f. Tidligere vedtatte fritaksbestemmelser legges til grunn.  
g. Det skrives ut eiendomsskatt på særskilt skattegrunnlag som følge av at 

produksjonsutstyr og -installasjoner ikke skal medtas i takstgrunnlaget for tidligere 
verk og bruk som nå takseres og regnes som næringseiendom. 

  
I økonomiplanen er lånerammen til Esval oppgitt til 6 mill. kroner, og samlet låneramme for ordinære 
investeringer på 167,7 mill. kroner. Nedjusteringen fra Esval (til kr 650 000) kom for sent til å bli 
innarbeidet i Nes kommune sin økonomiplan. Tilsvarende gjelder for forsøksordning i regi av 
Husbanken. Dette vil bli justert etter kommunestyrets vedtak.  
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PS 24/181 Økonomiplan 2025-2028 med budsjett for 2025 - Esval Miljøpark KF 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 

a) Driftsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd og § 5-6 
Økonomisk oversikt etter art - drift. 

b) Økonomiplan 2025 - 2028 vedtas med de mål og premisser for Esval Miljøpark Nes KF sin 
tjenesteproduksjon som fremgår av vedlagte dokument. 

c) Investeringsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første 
ledd og investeringsplan. 

d) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 på inntil 650 000 kroner. 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre låneopptaket. 

 
Behandling 
Tilleggsforslag: Gjennomgang av all virksomhet på Esval, foreslått av Jan Stabbetorp, Senterpartiet 
Kommunedirektøren bes utrede drift og utvikling ved Esval i forhold til videre engasjement og 
eierskap i de ulike selskapene. 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
Tilleggsforslag fremmet av Sp falt med 7 stemmer (4 Sp, 2 SV/R, H repr. Wiederstrøm) 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/185 
Formannskapets enstemmige vedtak: 

a) Driftsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd og § 5-6 
Økonomisk oversikt etter art - drift. 

b) Økonomiplan 2025 - 2028 vedtas med de mål og premisser for Esval Miljøpark Nes KF sin 
tjenesteproduksjon som fremgår av vedlagte dokument. 

c) Investeringsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første 
ledd og investeringsplan. 

d) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 på inntil 650 000 kroner. 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre låneopptaket. 
 

Kommunedirektørens innstilling: 
a) Driftsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt drift etter § 5-4 første ledd og § 5-6 

Økonomisk oversikt etter art - drift. 
b) Økonomiplan 2025 - 2028 vedtas med de mål og premisser for Esval Miljøpark Nes KF sin 

tjenesteproduksjon som fremgår av vedlagte dokument. 
c) Investeringsbudsjettet vedtas i henhold til bevilgningsoversikt investering etter § 5-5 første 

ledd og investeringsplan. 
d) Kommunestyret godkjenner en låneramme i 2025 på inntil 650 000 kroner. 

Kommunedirektøren gis fullmakt til å gjennomføre låneopptaket. 
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PS 24/182 Fastsettelse av styregodtgjørelse Esval Miljøpark KF  
 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Styregodtgjørelse for Esval Miljøpark KF fastsettes i henhold til valgkomiteens innstilling 
 
Behandling 
 
Votering: 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Styregodtgjørelse for Esval Miljøpark KF fastsettes i henhold til valgkomiteens innstilling 
 
PS 24/183 Nes kommunes høringsinnspill til revidering av folkehelseloven 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Nes kommunes høringsinnspill i saken er foreliggende saksframlegg med vedtak. 
 
Behandling 
 
Votering: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Vedtak som innstilling fra Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 27.11.2024 - sak 
24/62 
Rådet enstemmige innstilling:  
Rådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering.  
 
Vedtak som innstilling fra Nes Eldreråd - 28.11.2024 - sak 24/62 
Rådets enstemmige innstilling: 
Rådet tar kommunedirektørens innstilling til orientering.  
  
Eldrerådet henviser til § 7 c om Samfunnsmedisinsk kompetanse, hvor kommunen skal ha 
samfunnsmedisinsk kompetanse på plass for å ivareta de oppgaver som loven pålegge. 
  
Eldrerådet håper staten bidrar med midler slik at kommunen har dette på plass når loven trer i kraft. 
 
Vedtak som innstilling fra Ungdomsrådet - 28.11.2024 - sak 24/76 
Rådets enstemmige vedtak: 
Ungdomsrådet støtter kommunedirektørens innstilling.  
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for helse, oppvekst og kultur - 03.12.2024 - sak 24/94 
Utvalgets enstemmige vedtak: 
Nes kommunes høringsinnspill i saken er foreliggende saksframlegg med vedtak. 
 
Vedtak som innstilling fra Utvalg for teknikk, næring og miljø - 03.12.2024 - sak 24/122 
Utvalgets innstilling: 
Nes kommunes høringsinnspill i saken er foreliggende saksframlegg med vedtak. 
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Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/186 
Formannskapets enstemmige vedtak: 
Nes kommunes høringsinnspill i saken er foreliggende saksframlegg med vedtak. 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Nes kommunes høringsinnspill i saken er foreliggende saksframlegg med vedtak. 
 
 
PS 24/184 Anmodning om bosetting av flyktninger i 2025 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets vedtak: 

 Nes kommunen kan ta imot inntil 55 flyktninger i 2025. 
 Nes kommune kan bosette enslige mindreårige med følgepersoner.   
 Nes kommune avslår å bosette 4 enslige mindreårige over 15 år uten følgepersoner. 

Familiegjenforeninger kommer i tillegg, og omfattes ikke av vedtaket. 
 
Behandling 
Endringsforslag - alternativt kulepunkt 1, foreslått av Tove Nyhus, Fremskrittspartiet 
Nes kommunen kan ta imot inntil 35 flyktninger i 2025. 

 
Endringsforslag: Anmodning om flyktninger behandles på nytt over nytt år, foreslått av Per Olin, 
Høyre 
55 settes som øvre grense. med henvisning til budsjett. Vi ber om å få saken opp på nytt i første 
møterunde i 2025, til kst 25.02.25, der vi må få alle disse kostnadene og svar på spørsmålene på 
bordet i saken.  
 
Votering: 
Endringsforslag fremmet av FrP, fremmet av Tove Nyhus falt med 8 stemmer (7 FrP, H repr. Olin)  
Formannskapets innstilling settes opp mot endringsforslag fremmet av H v/repr Olin.  
Formannskapets innstilling vedtatt med 18 stemmer (9 AP, 2 SV/R, 2 MDG, SP repr. Nyerrød Kvarme, 
KrF, V og 2 Uavh) 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskapet - 10.12.2024 - sak 24/187 
Formannskapets enstemmige vedtak: 

 Nes kommunen kan ta imot inntil 55 flyktninger i 2025. 
 Nes kommune kan bosetter enslige mindreårige med følgepersoner.   
 Nes kommune avslår å bosette 4 enslige mindreårige over 15 år uten følgepersoner. 

Familiegjenforeninger kommer i tillegg, og omfattes ikke av vedtaket. 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 Nes kommunen kan ta imot inntil 55 flyktninger i 2025. 
 Nes kommune kan bosetter enslige mindreårige med følgepersoner.   
 Nes kommune avslår å bosette 4 enslige mindreårige over 15 år uten følgepersoner. 

Familiegjenforeninger kommer i tillegg, og omfattes ikke av vedtaket. 
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PS 24/185 Endelig uttreden fra kommunestyret og nyvalg av medlem i utvalg 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Nytt medlem i utvalg for helse, oppvekst og kultur: Tone Kristine Berger (Venstre) 
Ny vara for Tone Kristine Berger er Inger Grøtta Østvold 
 
Behandling 
Nytt medlem og ny vara HOK, foreslått av Ole Andreas Sørli-Sidselssønn, Venstre 
Nytt medlem: Tone Kristine Berger (Venstre) 
Ny første vara for Venstre: Inger Grøtta Østvold 
 
Votering: 
Forslag fremmet av V vedr repr. Sørli-Sidselssønn enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Kommunedirektøren gir ingen innstilling i saken.  
 
 
PS 24/186 Nyvalg av varamedlem i kontrollutvalget etter endelig uttreden 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Ny felles varaliste for FrP, H og Sp foreslås følgende: 

a) Arild Ramstad 
b) Marianne Myhrvold Grimsmo 
c) Heidi Berg Smith 

 
Behandling 
Nye varamedlemmer til kontrollutvalget, foreslått av Harald Johansen, Høyre 
Som ny felles varaliste for FrP, H og Sp foreslås følgende: 

a) Arild Ramstad 
b) Marianne Myhrvold Grimsmo 
c) Heidi Berg Smith 

 
Votering: 
Endringsforslag fremmet av varaordfører enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Kommunedirektøren gir ikke innstilling i saken.  
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PS 24/187 Valg av møtefullmektig 2025 - 2028 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak: 
Som møtefullmektiger i forliksrådet for perioden 2025 - 2028 velges: 
1. Mette Ellison 
2. Najat Abarrak 
3. Dag Donald Tveter 
4. Odd Hagen 
 
Behandling 
Valg av møtefullmektiger 2025-2028, foreslått av Harald Johansen, Høyre på vegne av alle partier 
Som møtefullmektiger i forliksrådet for perioden 2025 - 2028 velges: 
1. Mette Ellison 
2. Najat Abarrak 
3. Dag Donald Tveter 
4. Odd Hagen 
 
Votering: 
Forslag fremmet av varaordfører Harald Johansen enstemmig vedtatt (35 stemmer) 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Som møtefullmektiger i forliksrådet for perioden 2025 - 2028 velges: 
1. 
2. 
3. 
4. 
  
 
 
PS 24/188 Spørsmål til ordfører i kommunestyremøtet 17.12.2024 
 
17.12.2024 Kommunestyret 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Spørsmålene ble besvart i møtet 
 
Behandling 
 
Spørsmålene ble lest opp og besvart i møtet. Svaret ligger vedlagt 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Spørsmålene blir besvart i møtet 
 
 


